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Presidentbrev 3 
 
Kära medlemmar i distrikt 240! 

 
Jag börjar med att tacka alla klubbar, alla styrelser med presidenterna i spetsen för 
ett väl genomfört Inner Wheel år! Nästan genomfört, vi har en liten stund kvar av 

året. 
 
Tyvärr följer inte Ängelholm-Luntertun IWC med oss under nästa år. Klubben har valt 

att lägga ner verksamheten. Först vill jag så klart uttrycka min sorg över att en så 
fin, engagerad och intresserad klubb försvinner från D 240. Varmt tack till alla i 
föreningen, tack till styrelsen med Kristina Järvenpää i spetsen för allt arbete under 

året och så klart tack för de gångna åren! 
 
Vice DP Lena och jag har haft förmånen att 

genomföra vårens Rådsmöte. Vi anordnade 
mötet i Hässleholm, med tanke på 
förbindelserna med övriga Sverige. 
Det blev ett omfattande möte eftersom flera 

befattningshavare skulle ersättas. 
Hotellet skötte allt med bravur. Till och med 
vädret stod oss bi så att deltagarna kunde 

njuta korta promenader under lediga stunder.  
 
Vår motion om antal röster i klubbarna gick 

igenom. Förhoppningsvis kommer den också 
att gå igenom på Convention i Manchester 
2024. 

 
Distriktet gör ett försök i år med en liten 
gemensam utfärd. Jag vet att flera distrikt gör 

olika sammankomster för att stärka banden 
mellan klubbarna. Detta försök får ses som ett experiment. Det är svårt att veta hur 
tankarna går när det gäller dylika evenemang. Ovan ser du ett av årets konstverk. En 
grupp har redan anmält sig; så träffen i Wanås blir av! Det finns plats för flera! 

Välkommen om du har tid och lust.   

Njut våren 
 
Njut försommaren! 

Jag hoppas träffa några från klubbarna i Wanås och några på presidentskiftet i 
Hässleholm 
 

Varma hälsningar 
Britt 
DP D 240 


